

Minstefortjeneste § 2-1 – 2-4 (vil gjelde fra 1. oktober): 2020		
Fagarbeidere		kr 215,70
For arbeidstakere med minst et års bransjeerfaring		kr 202,50
For arbeidstakere uten bransjeerfaring		kr 194,40
Unge arbeidstakere under 18 år		kr 130,30
Bastillegg § 2-10.1: Hvor arbeidslaget arbeider på eget ansvar skal lagbasen tilsettes av arbeidsgiver, i forståelse med akkordlaget og ha en godtgjørelse på minst kr 7,50 per time		
Overtidsbetaling, § 2-7 og § 6-3 og bilag 20: Minimum 50 prosent av følgende grunnlag: kr 276,72 for voksne arbeidstakere. §6-3.3.4 Merknad for rørleggerfaget, utrykningstillegg minst kr 170. (vil gjelde fra 25. september 2020)		
Permisjon med rett til lønn, § 2-8 og bilag 10: For permisjoner etter § 2-8, punkt 1 og 2 utbetales den enkeltes arbeidstaker sin lønn. For akkordlønne og andre med varierende lønn benyttes den gjennomsnittlige timefortjenesten (sykelønnsgrunnlaget)		
Reise/gangtid, § 7-2 Hvor nattopphold ikke er nødvendig (vil gjelde fra 25. september 2020)		
Når arbeidstaker sørger for transport:		
7,5-15 km		kr 104,80
15-30 km		kr 173,60
30-45 km		kr 203,80
45-60 km		kr 233,30
60-75 km		kr 264,60
Læringer:		85 %
Når arbeidsgiver holder transport:		
7,5-15 km		kr 62,20
15-30 km		kr 104,10
30-45 km		kr 124,40
45-60 km		kr 145,20
60-75 km		kr 166,80
Læringer:		70 %
Mellom 75-80 km skal tillitsvalgt avtale ytterligere tillegg dersom overnatting ikke er mulig. Over 80 km: Overnatting / diettgodtgjørelse		
§7-2.8.3 for rørleggere, reise- og gangtid inntil 1 ½ time daglig.		
Rørlegger		kr 112,50
Ufaglært		kr 103,10
Lærling		kr 78,50
Helligdagsgodtgjørelse: Skal utbetales per time. Timelønn avtales i den enkelte bedrift i henhold til fagets fortjenestenivå.		
Påslagsprosenten på akkordtariffens priser fra 1. oktober. 2020: se partenes forhandlingsløsning.		
Anleggsgartnerfaget		181 øre
Malerfaget		1,50 %
Murerfaget		4,04 %
Rørleggerfaget		17,02 %
Taktekkerfaget		50,77 %
Betongfagene		Minst kr 249,26
Tømrerfaget		Minst kr 209,07
Isolatørfaget		Kr 213,64
Blikkenslagerfaget		104,25
Ferie og feriepengar:		
Tariffbedrifter	5 uker	12,0 %
Ikke tariffbedrifter	4 uker + 1 dag	10,2 %
Arbeidstaker som fyller 60 år i løpet av året har krav på 1 ukes ekstra ferie og et tillegg på 2,3 prosent i feriepengar		

